

Verslag van de vergadering van 4 november 2024



Aanwezig van het bestuur: Han Ribberink, Els van Daal, Janneke Straten, Ed Tigchelaar, Marlous Roelofs en Henriette Huisinga

Johan van den Boom was aanwezig als gast

1. Janneke opent de vergadering

2. Verslagen

Verslag van de jaarvergadering van maandag 28 oktober komt later maar het verslag van de DR vergadering van 7 oktober is bij deze goedgekeurd en is reeds op de website gepubliceerd.

3. Mededelingen

Komen hieronder ter sprake.

4. Ingekomen post

a. Mail van 07.10 van Janneke stukken mbt de brainstormsessie dorpscentrum.

Kijken hoe we hier een vervolg aan gaan geven met een andere groep mensen. Hoe, wanneer en in welke vorm moeten we nog afstemmen. In een kleine groep, open met elkaar in gesprek gaan, daar staan we positief tegenover. Voor de begroting moeten we rekening houden met het bedrag dat de vorige keer reeds is betaald (750 euro, inclusief btw).

Nog bedenken op welke suggesties we willen voortborduren. In januari '25 op de agenda zetten, in februari/maart '25 de mensen uitnodigen.

b. Mail van 13.10 van Yvette mbt wdr en mobiliteit . Tkn.

Daar zijn wij niet bij aanwezig geweest.

c. Mail van 13.10 van Janneke aan Joost/ De Burcht info over mobiele verlichting. Tkn

Stichting De Burcht was niet op de hoogte van de aangeschafte buitenverlichting, dat hebben we eerder al vastgesteld. Janneke heeft contact opgenomen met Joost en Martien en dit is besproken. Vito had tijdens de jaarvergadering nog vragen over de bedragen, ook dit is reeds besproken. De lampen mogen in De Burcht blijven staan, want deze zijn voor de gemeenschap Linden. Er komt nog een gesprek over het vastleggen van de afspraken, de uitgifte en het beheer ervan.

Het voorstel: fysiek blijven ze in De Burcht, uitgifte laten we bij: Thorsten, Rick, Wim, Wim en Toon. Er moeten nog wel stevige karretjes komen, zodat de lampen gemakkelijk verplaatst kunnen worden. Daar komt nog bij: All Star Dogs (gevestigd in Linden) heeft lampen voor buiten geschonken aan De Burcht. Oftewel, er is genoeg buitenverlichting.

d. Mail van 13.10 van J. Logtens VDD met dank voor de uitnodiging. tkn

e. Mail van 14.10 van LvC, bestuur, Marielle en Arno met dank voor de uitnodiging. Tkn.

f. Mail van 15.10 notaris, bijlage toegestuurd. Tkn

g. Mail van 16.10 van Han terugkoppeling Omgevingsvisie. Tkn

Han is bij de gemeente geweest op 10 oktober in het kader van de Omgevingsvisie, een vervolgsessie op de eerdere sessie in Beers, met exact hetzelfde verhaal, dezelfde mensen.

h. Mail van 16.10 van Bart over antwoorden van Xavi mbt snelheidsmetingen

Indien vragen hierover, dan bij Bart aankloppen.

i. Mail van 16.10 van Bart: tekst en foto's dorpenproject Maasheggen Tkn.

Behandeld tijdens de jaarvergadering. We hebben 4 of 5 aanmeldingen ontvangen. Bart gaf aan dat wij als dorpsraad een masterclass maasheggenvlechten kunnen volgen, dat vinden wij allen een goed idee!

j. Mail van 16.10 mail van CDA over uitnodiging jaarvergadering . Ben Peters bericht ons.

k. Mail van 23.10 van Gemeente LvC : save the date: maandag 25 november: Omgevingsvisie

Han gaat hiernaar toe.

l. Mail van 26.10 van Janneke mbt beheer, opslag en uitgifte van o.a lampen agendapunt

Reeds besproken

m. Mail van 26.10 Janneke mbt een AED in Linden""west"" . (Johan/Janneke)

Vraag gekomen voor extra AED. De AED op de camping is openbaar en te vinden op de app. Dat is akkoord. De AED hangt in de winkel van de camping. De code wordt toegezonden als je wordt opgeroepen.

n. zittingstermijnen

Er is twijfel ontstaan over de gewijzigde zittingstermijnen: voor wie gelden die nu precies? Het huidige bestuur mag vasthouden aan de oude zittingstermijnen (want er is geen overgangsbepaling in de statuten opgenomen), maar we kunnen nu als bestuur besluiten te kiezen voor de nieuwe zittingstermijnen.

Han, Janneke, Els, Ed en Marlous stemmen ervoor dat de nieuwe zittingstermijnen voor iedereen gelden vanaf heden. Daarmee is besloten dat de nieuwe zittingstermijnen voor alle bestuursleden gelden vanaf heden. Els en Ed zijn op de vorige jaarvergadering reeds herkozen op basis van de nieuwe zittingstermijnen.

5. Terugblik op de jaarvergadering en de daaruit te halen vervolgstappen.

Johan spreekt zijn dank uit naar de overige bestuursleden voor de fijne samenwerking de afgelopen jaren.

Janneke vond het een goede avond, de zaal was positief. We hebben teruggekregen dat we benaderbaar zijn en aan de achterban vragen wat zij denken en wensen. De communicatie is verbeterd, zeker door de DR app. Dat wordt gewaardeerd en die lijn zullen we voortzetten.

Een feedback punt van Ed: volgende keer zullen wij als sprekers gaan staan, zodat het voor de hele zaal beter te volgen is. En misschien met microfoontjes werken.

Het subsidieverhaal van de gemeente, daar waren we minder positief over. In de voorbereiding zullen we de volgende keer beter bekijken of het verhaal wel goed overkomt. Met de onderwerpen zullen we wel verder gaan, de aanwezigen in de zaal waren daar namelijk enthousiast over. De vragen moeten we doorspelen naar de gemeente. Een brainstormavond over dit onderwerp kan interessant zijn.

Janneke zal een voorstel doen en stuurt deze binnen het bestuur rond. Han wil hier graag bij aanwezig zijn.

Dan nog de volgende punten uit de jaarvergadering:

- Wildparkeren bij de witte brug, daar is Bart mee bezig.
- Bermen binnen het dorp, daar gaat Bart mee aan de slag.
- Dubbele lantaarns langs de raamweg, dat is voor de WIU lijst.
- Het paadje langs kerkhof, ook voor de WIU (dit is verhard, dus mogen ze niet schoffelen etc), dus het is de vraag in hoeverre dit verzoek haalbaar is.
- Naambordjes bij De Berg en de Eindsestraat zijn omgedraaid, rechtstreeks bij Arno van Haren melden
- Financieel jaarverslag 2024 volgt in maart 2025: kascontrole commissie Ineke Straten en Marielle Van Zuilen
- WIU an sich, daarvoor moeten Han en Ed samenkomen, stemmen zij nog af.
- Toekomstig Linden, nog te plannen.
- Borden voor het parkeerverbod in het hoogseizoen in Linden, die staan niet meer overal, komt op de WIU lijst.

Dan zijn nog de volgende punten naar voren gekomen naar aanleiding van de jaarvergadering:

- De wei achter de Steegstraat wordt erg hoog, kan dat gemaaid worden? De koeien zijn vervangen door de paarden en die eten niet zoveel gras als de koeien.
Steegstraat snoeit zelf een aantal planten die te groot worden. Els vraagt Vince of hij specifiek dat bedoelt of het gras.
- Rikkie van Mill: de parkeerplek achter het monument wordt gebruikt om te dealen, is het een idee om alleen fietsenstallingen toe te laten? Het is een openbare parkeerplek. En er zijn al fietsparkeerplaatsen. Daar kunnen we dus niet zoveel mee.
- Poepzakjes bij de strandjes met een prullenbak. Janneke neemt contact op met Arno van Haren.

6. Mail van Bart mbt verkeer: plaatsing bloembakken Eindsestraat en meer.

Hier is Bart tijdens de jaarvergadering al op ingegaan. De bloembakken komen volgend jaar, nog voor het hoofdseizoen.

7. App van Els van 27.10 mbt geluidsmetingen

Els heeft aan Rik gevraagd of hij iemand kent voor het doen van een geluidsmeting, maar die bedrijven werken in opdracht van de gemeente. Dat zijn twee grote ingenieursbureaus die dit soort klussen doen. Han heeft de ODBN benaderd voor een geluidsmeting. Iemand van de gemeente heeft naar aanleiding hiervan contact met Han opgenomen. Metingen worden niet gedaan, want het is afhankelijk van moment, hoeveelheid verkeer, de wind, etc. Het wordt dus altijd berekend. Han heeft aangegeven dat wij veel geluidsoverlast ervaren. De contactpersoon van de gemeente gaf aan dat wij niet hoeven te bewijzen dat wij geluidsoverlast hebben, iedereen heeft immers al 'ja' gezegd tegen de geluidswal, het gaat er nu om, hoe gaat het er komen. Deze dagen heeft de gemeente met Rijkswaterstaat overleg. Els gaat hier achteraan. In het noorden van Nederland zit een klein adviesbureau gespecialiseerd in geluid (bouwgeluid en verkeerslawaai), daar heeft Han een mail naar gestuurd, die zou dit eventueel prima kunnen doen. We moeten kort aan de bal zitten en afspraken forceren.

8. Vervolg geven aan centrumplan Linden

We willen er een tweede sessie aan verbinden, ergens rond februari/maart 2025. De jaarvergadering zal ook in maart 2025 zijn. De subsidies voor de gemeente moeten we voor 1 mei 2025 doen.

Jaarvergadering Dorpsraad plannen we op 7 april 2025, om 19.30. Els houdt dan een praatje over de buurtcirkels met Mirthe van Sociom.

In de december vergadering zullen we verder praten over het vervolg geven aan het centrumplan Linden.

9. Rondvraag en wat er nog ter tafel kan komen

Ed vraagt zich af: wat is een bedrag dat je zonder goedkeuring van het bestuur mag uitgeven? Boodschappen voor vergaderingen etc., mag je naar eigen inzicht doen.

In december worden vergoedingen uitgekeerd aan alle leden, dat is een vast bedrag, ingesteld om kleine onkosten te vergoeden. Dat was 50 euro. Blijven vasthouden aan dit bedrag? Henriette/Han, Marlous, Els, Janneke en Ed stemmen voor dat we vasthouden aan dit bedrag. Mochten de onkosten omhoog gaan, dan kunnen we dat altijd nog bespreken. Als je onkosten maakt, dan kan je het bonnetje bij Ed inleveren ter vergoeding. Onder die 50 euro vallen dan reiskosten etc.

Els: Melding van Ferdi, de hekken bij de Steegstraat naar de wandel/fietspaden, daar zit veel ruimte tussen, zodat honden er langs kunnen. Els gaat hier nog achteraan.

Schaatsvijver, dat gat is nog open, in Haps zit een bedrijf dat slootschotten maakt, Els neemt hier contact mee op en stemt dit af met Toon. Els vraagt de kosten op en bespreekt dit tijdens de volgende DR vergadering. We kunnen ook bij Driessen vragen wat het storten van zand kost. Een slotje zodat het schot open en dicht kan, dat beheer willen wij niet. Nog afspraken over maken bij wie dat komt te liggen.

Han: morgen heeft milieuvereniging LvC en de DR een denk tank bij Han gepland. Stel dat Topparken niet doorgaat of in andere vorm, wat zouden wij dan willen? Daar zijn andere mensen voor uitgenodigd, dan de Interdorpsraad. Om eens andere geluiden te horen buiten onze bubbel om. De input die Han hiervan krijgt zal hij op 11 november in de Interdorpsraad vergadering brengen. Eind december verwachten we een nieuw plan van Topparken ter inzage. Daar moeten we rekening mee houden. Bart en Han hebben ingangen bij Brabant Advies, afgesproken om daar langs te gaan en onze input ook aan hen te geven.

Janneke: eerst een punt van praktische aard: we mogen geen dingen in de koelkast in de Burcht achterlaten.

De valpreventie bijeenkomst is afgelopen woensdag geweest. Er waren 20 deelnemers aanwezig. Janneke was te spreken over de dame en heer die de informatie gaven (een diëtiste en fysiotherapeut). Er is uitgelegd waarom het belangrijk is met juiste voeding om te gaan en spiercapaciteit te gebruiken. Er is gesproken over een beweeg uurtje in de Burcht. Zo'n beweeg uurtje moet te realiseren zijn. Daar is belangstelling voor. Dit gaat dan echt om vallen (het leren vallen, coördinatie, etc.), dus botst niet met andere sportfaciliteiten die al worden aangeboden in De Burcht. Janneke en Els gaan kijken hoe ze dit gaan voortzetten. Een training van 10 weken schijnt heel effectief te zijn. Inventariseren wie er geïnteresseerd is in vervolgstappen en de beweegcoach kan kijken wie in welke categorie valt. Eiwitrijk eten, misschien kunnen we er ook een kookcursus aan verbinden?